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. . . o ref erendumu
o preoblikovanju KS

Ko dajemo oceno o izvedbi akcije o preo-
brazbi in preoblikovanju krajevnih skupno-
sti, ugotavljamo, da je akcija uspela, saj smo
preko socialistične zveze in zveze komuni-
stov uspeli pritegniti v akcijo vse institucije
političnega sistema socialističnega samou-
pravljanja.

Z akcijo smo v občini pridobili 9 novih
krajevnih skupnosti tako, da jih imamo se-
daj skupaj 38.

Z udeležbo krajanov na referendumu smo
lahko zadovoljni, saj je znašala kar 82,5%.
Bila bi še boljša, v kolikor ne bi imeli težav z
volilnimi imeniki.

V skiadu z udeležbo krajanov na referen-
dumu je bil tudi izid glasovanja ugoden, saj
je znašal kar 74%. Tako udeležba, kot izid
glasovanja nam zagotavljata, da so bile poli-
tične priprave temeljite in da so krajani sami
izoblikovali svoje krajevne skupnosti.

Ob tem pa bo potrebno, tako so menili
člani predsedstva, kar najbolj celovito nuditi
pomoč novoustanovljenim KS, še posebej
pri izobraževanju kadrov za vodilne funkcije
v KS. Podprli so tudi predlog, da se reševa-
nje prostorskih pogojev ne odlaga in da je ta
naloga v okviru programa skupščine uvršče-
na v prioriteto. Poscbno pa smo lahko zado-
voljni, da nam je preko socialistične zveze
uspelo pridobiti veliko število požrtvovalnih

in zavzetih aktivistov, ki se uspešno spopa-
dajo z vsakodnevnimi problemi krajanov in
so veliko pripomogli k uspešni izpeljavi te
družbeno pomembne akcije.

. . . o organiziranju
potrošnikov

Sveti potrošnikov in izhodišča ter usmeri-
tve za njihovo nadaljnje delo so bili prav
tako predmet razprave na zadnji seji. Stor-
jenega je na tem področju precej. Pa ven-
darle velja podpreti predlagane sklepe, ki
narekujejo akcijo po vzpostavitvi boljše or-
ganiziranosti tako v KS kot tudi o načinu in
pristopu obravnave tovrstne tematike v
OZD. Čimpreje pa naj sveti potrošnikov
pripravijo vse potrebno za sklepanje samo-
upravnih sporazumov med organiziranimi
potrošniki in samoupravnimi organi OZD,
ki poslujejo na območju KS, o samouprav-
nem urejanju skupnih vprašanj in medse-
bojnih odnosih.

Povsem na mestu pa je bilo tudi opozori-
lo, da je njihovo delo potrebno načrtovati
prav zaradi neurejenih sistemskih rešitev
kot tudi predlog, da so vplivnejši pri ureja-
nju okolja in prostora, še posebej ob vklju-
čevanju objektov družbenega pomena v za-
zidalne načrte. . ...


